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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Településfejlesztési Bizottsága 
2015. augusztus 3. napján 15:30 órakor a Városházán megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

Kecskés László bizottsági elnök 
Sólyomvári Béla bizottság tagja 
Tálas-Tamássy Richárd bizottság tagja 
Tarjáni István  polgármester 
Szakadáti László alpolgármester 
dr. Szabó Ferenc  aljegyző 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Mester László kommunikációs tanácsadó 
dr. Locsmándi Zsófia jegyzőkönyvvezető 
Barabás József képviselő 
 
Kecskés László: Köszöntötte a jelenlevőket. Megállapította, hogy a bizottság 3 jelenlévő taggal 
határozatképes. Felkérte Sólyomvári Bélát a jegyzőkönyv hitelesítésre, aki azt vállalta. Majd feltette 
szavazásra a napirendet.  

Szavazás: 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta a módosított 
napirendet. 

Napirend 

1. A Csicsergő Óvoda játszóudvarának kialakításáról 

2. A Biatorbágy, Szentháromság tér 6. szám alatti iskolában konyhai kisegítő személyzet 
létszámának növeléséhez új státusz igényéről 

3. A VIADUKT SPORT Nonprofit Kft. alapításáról 

4. A körforgalom építésével kapcsolatos szakértői megbízásról 

5. Közbeszerzési eljárás elbírálása a 2051 Biatorbágy, Kolozsvári út sportpályán futópálya 
kivitelezésére (zárt ülés) 

1) A Csicsergő Óvoda játszóudvarának kialakításáról  
 
Tarjáni István: Ez az az óvoda, aminek a kivitelezése elindult, itt ígéretet tettek, hogy az óvodában 
lévő játszóteret fejleszteni fogják. Az ajánlatok megérkeztek, így erről tudnak dönteni. Ez a beruházás 
lehetővé teszi mind a nyolc csoport megfelelő szabadtéri foglalkoztatását is. A forrás az 54 millió 
forintos óvodafejlesztésre szánt összeg. A technikát, amit itt kialakítanak, a többi óvodában is 
alkalmazni fogják. Így ez a fejlesztés mintaértékűnek tekinthető. 
 
Kecskés László: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és a határozati javaslatot tette fel 
szavazásra. 

http://www.biatorbagy.hu/
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Szavazás: 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

85/2015. (VIII. 3.) határozata 

A Csicsergő Óvoda játszóudvarának kialakításáról  

A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta a Csicsergő Óvoda játszóudvarának kialakításáról szóló 
előterjesztést és támogatja a határozati javaslat elfogadását. 

2. A Biatorbágy, Szentháromság tér 6. szám alatti iskolában konyhai kisegítő személyzet 
létszámának növeléséhez új státusz igényéről 

Tarjáni István: A költségvetés megalkotásakor ez az igény már felmerült az iskola részéről, akkor a 
testület úgy döntött, hogy ehhez a státuszhoz négy órában járul hozzá. A következő tanévben több 
gyermek ellátása történik, így szükséges a nyolc órás státusz. 

Czuczor Orsolya: Ennek a három hónapra felmerülő költsége hozzávetőlegesen 600.000,- Ft, ezt a 
2015-ös költségvetésből ki tudják gazdálkodni. 

Kecskés László: További hozzászólás nem volt, feltette szavazásra a határozati javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

86/2015. (VIII. 3.) határozata 

A Biatorbágy, Szentháromság tér 6. szám alatti iskolában konyhai kisegítő személyzet 
létszámának növeléséhez új státusz igényéről 

A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy, Szentháromság tér 6. szám alatti 
iskolában konyhai kisegítő személyzet létszámának növeléséhez új státusz igényéről szóló 
előterjesztést és támogatja a határozati javaslat elfogadását. 

3. A VIADUKT SPORT Nonprofit Kft. alapításáról 

Szakadáti László: A mai napon lesznek aláírva a cégpapírok, a bejegyzést követően működhet 
pénzügyileg és jogilag is, a Kft. működése két pilléren áll, az egyik a sportszakmai a másik a 
vagyongazdálkodás, ez utóbbiból adódóan a bitorbágyi sport élet teljes költségei egyben láthatóak 
lesznek, amiért a Kft. lesz a felelős. Az egyesületnél az utánpótlás marad, ott a Kft. szakmai 
felügyeletet biztosít. Támogatja az előterjesztés elfogadását. 

Barabás József: Úgy véli majd később fog kiderülni, hogy jóval magasabbak lesznek a Kft. 
fenntartási költségei és pl. 20 millió helyett majd esz 70 millió. A Kft-nek van-e köze a 
sportegyesülethez és azok tagjaihoz? Február elején arról volt szó, hogy még mielőtt létrehozzák ezt 
a Kft-t, összehívnak egy taggyűlést, ez nem történt meg, ennek mi az oka, ő is tagja az egyesületnek?  

Szakadáti László: Mindkét sportszervezet egymásra épül, a működés során a Kft-nek intenzív 
kapcsolata lesz a működés során az egyesülettel, a vagyongazdálkodás terén pedig az 
önkormányzattal. Ezek a kapcsolatok egymásra épülnek, pl. a szakmai munkában, de a 
sportegyesületnek nem lesz dolga a működtetéssel (pl. vízdíj, áram, vagy pálya előkészítés), mivel 
csak a sporttevékenységével fog foglalkozni, a kapcsolat abban mutatkozik, hogy a sportegyesület 
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elnöke tagja a Kft. felügyelőbizottságának, a Kft. igazgatója pedig szakmai felügyeletet biztosítja az 
egyesületnek, ilyen értelemben van a kettőnek köze egymáshoz. A taggyűlés összehívása az 
egyesület elnökének a feladata. Azonban a taggyűlésen arról is szó volt, hogy a már megszerzett 
jogait az egyesület ne veszítse el, ezek a jogok ebben a konstrukcióban is biztosítottak.  

Kecskés László: További hozzászólás nem volt a vitát lezárta és feltette szavazásra a Kft. 
alapításáról szóló első határozati javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

87/2015. (VIII. 3.) határozata 

A VIADUKT SPORT Nonprofit Kft. alapításáról 

A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta a VIADUKT SPORT Nonprofit Kft. alapításáról szóló 
előterjesztést és támogatja a határozati javaslat elfogadását. 

Kecskés László: Feltette szavazásra az ügyvezető igazgató munkaszerződéséről szóló második 
határozati javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

88/2015. (VIII. 3.) határozata 

A VIADUKT SPORT Nonprofit Kft. alapításáról 
Ügyvezető igazgató munkaszerződéséről 

A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta a VIADUKT SPORT Nonprofit Kft. alapításáról azon 
belül az ügyvezető igazgató munkaszerződéséről szóló előterjesztést és támogatja a határozati 
javaslat elfogadását. 

4. A körforgalom építésével kapcsolatos szakértői megbízásról 

Tarjáni István: Ez egy speciális fejlesztés, ahol bár az önkormányzat a finanszírozó, de nem ő a 
beruházó, hanem a NIF Zrt. A műszaki ellenőrt is ők választották, és a szerződést is a NIF Zrt-vel köti 
meg a műszaki ellenőr. Ebben a beruházásban az önkormányzat érdekeit csak közvetve lehet 
érvényesíteni, így ez a szakértői megbízás azt a célt szolgálja, hogy az önkormányzat érdekei 
közvetlenül is biztosítottak legyenek, ez a sajátos helyzet indokolja a szakértői megbízási szerződést. 

Kecskés László: További hozzászólás nem volt, feltette szavazásra a határozati javaslatot 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Településfejlesztési Bizottságának 

89/2015. (VIII. 3.) határozata 
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A körforgalom építésével kapcsolatos szakértői megbízásról  

A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta a körforgalom építésével kapcsolatos szakértői 
megbízásról szóló előterjesztést és támogatja a határozati javaslat elfogadását. 

További hozzászólás nem volt, a bizottság elnöke 15 óra 57 perckor zárt ülést rendelt el 

kmf. 

 

 Kecskés László Sólyomvári Béla  
 bizottsági elnök bizottsági tag 


